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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 01.12.2022 

 
 
Prítomní:  Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Peceň, Zdenko Pek, 

Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus, Pavol Záhradný 
 
Ospravedlnení:    
 
Neprítomní:  
 
Tajomník:              Miloš Holán 
 
Hostia:                         Ing. Ľubica Orságová, Ing. Andrea Garanová, Mgr. Anna Sonneková   
 
 
Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 
 
2. Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka rozpočtovaných 
z prostriedkov rezervného fondu. 
 
3. Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o určení výšky 
príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v znení VZN č. 4/2013, č. 3/2015, č. 4/2019,      
č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 a č. 2/2022. 
 
4. Nastavenie pravidiel fungovania komisie. 
 
5. Voľba podpredsedu komisie. 
 
6. Rôzne 
 
7. Záver 
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K bodu 1. 
Úvod – schválenie programu 
Rokovanie komisie zahájil predseda komisie, Mgr. Vladimír Weber, ktorý privítal prítomných 
a konštatoval uznášaniaschopnosť komisie. Predstavil program komisie a dal hlasovať o programe 
v nasledovnom znení:  
 
1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 
 
2. Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka rozpočtovaných 
z prostriedkov rezervného fondu. 
 
3. Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o určení výšky 
príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v znení VZN č. 4/2013, č. 3/2015, č. 4/2019,      
č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 a č. 2/2022. 
 
4. Nastavenie pravidiel fungovania komisie. 
 
5. Voľba podpredsedu komisie. 
 
6. Rôzne 
 
7. Záver 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 5 - Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus. 
za: 5 - Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Členovia komisie program rokovania schválili. 
 
 
K bodu 2. 
Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka rozpočtovaných 
z prostriedkov rezervného fondu. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala pani Ing. Orságová. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 - Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný. 
za: 7 -  Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
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Materiál bol vzatý na vedomie. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
vziať na vedomie  materiál Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-
Petržalka rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu. 
 
 
K bodu 3. 
Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o určení výšky príspevku 
a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v znení VZN č. 4/2013, č. 3/2015, č. 4/2019,      
č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 a č. 2/2022. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala pani Ing. Garanová a pani Mgr. Sonekova. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 - Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný, Pavol Peceň. 
za: 8 -  Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný, Pavol Peceň. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Návrh bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
prijať  Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o určení výšky 
príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v znení VZN č. 4/2013, č. 3/2015, č. 4/2019,      
č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 a č. 2/2022. 
 
 
K bodu 4. 
Nastavenie pravidiel fungovania komisie. 

 
Diskusia: 
Pravidlá predniesol Miloš Holán. 
Tajomník spolu s členmi komisie investičných činností sa dohodli, že komisia investičných činností 
bude prebiehať vo štvrtok o 16:00 hod. Zhodli sa, že čas je možné po čase zmeniť. Tajomník vysvetlil 
poslancom rokovací poriadok, informoval o možnosti doplnenia komisie o členov neposlancov 
a o možnosti zvoliť si podpredsedu komisie. Poslanec Zdenko Pek navrhol za člena neposlanca pána 
Bátoru. O jeho profile bude informovať poslancov e-mailom. Zároveň požiadal o informáciu, kto bol 
členom neposlancom v uplynulom volebnom období. Tajomník nevedel na otázku zodpovedať, preto 
sa dohodli, že informáciu zašle e-mailom. Členmi komisie v rokoch 2019 -2022 boli pani Mgr. Viera 
Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková (kým nenastúpila do 
parlamentu ako náhradník). Tajomník ďalej informoval o možnosti odvolania člena komisie.  
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Hlasovanie: 
prítomní: 8 - Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný, Pavol Peceň. 
za: 8 -  Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný, Pavol Peceň. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Informácie boli vzaté na vedomie. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností berie na vedomie informácie odprezentované v bode 4. 
 
 
K bodu 5. 
Voľba podpredsedu komisie. 

 
Diskusia: 
Diskusiu viedol predseda komisie Mgr. Vladimír Weber, ktorý navrhol za podpredsedu komisie, ktorý 
zastupuje predsedu v prípade jeho neprítomnosti, pána Zdenka Peka. Tento návrh sa stretol so 
všeobecnou zhodou, a tak dal o návrhu hlasovať v nasledovnom znení: 
„ Za podpredsedu komisie investičných činností navrhujem zvoliť pána Zdenka Peka“.  
 
Bez diskusie.  
 
Hlasovanie: 
prítomní: 8 - Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný, Pavol Peceň. 
za: 8 -  Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, 

Ing. Richard Vilkus, Ing. Michaela Ondrejkovič, Pavol Záhradný, Pavol Peceň. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Podpredseda komisie bol zvolený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností zvolila za podpredsedu komisie investičných činností pána Zdenka 
Peka. 
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K bodu 6. 
Rôzne 

 
Diskusia: 
Tajomník sa informoval, či majú členovia nejaké otázky, nápady, poznatky do bodu číslo 6. Tu sa 
niektorí poslanci informovali, kde nájdu informácie k pripravovanému projektu člnkovania sa na 
Chorvátskom ramene. (Životné prostredie), aký je plán s terasami, komu patria, koľko patrí MČ (17 
úsekov terás je v správe MČ Bratislava-Petržalka, ostatné sú v súkromnom majetku, opravovať, nie 
rekonštruovať môžeme iba zverené), ako môžu byť využité poslanecké priority a v akej výške sú pre 
rok 2023 navrhnuté, prečo sú nižšie ako v roku 2022 (tajomník informoval o skutočnosti, že sa jedná 
o sumu 5 000 €, predseda komisie sumu potvrdil a rovnako potvrdil skutočnosť, že sa jedná o 2 500 € 
kapitálových výdavkov a 2 500 € bežných výdavkov), komu patria pozemky pri Malom Draždiaku 
(tajomník nevedel odpovedať), tajomník požiadal aby sa poslanci zdržali podávania infožiadosti 
v zmysle zákona 211, nakoľko na odpoveď má úrad 7 dní, ale radšej využili iný nástroj získavania 
informácií. Bola položená otázka k vybudovaniu výbehu pre psov na Budatínskej a taktiež zakúpeniu 
finišera na opravu ciest a chodníkov (tajomník nevedel dať členom komisie odpoveď). Zároveň 
tajomník informoval, že poslancov bude rád informovať o skutočnostiach o ktorých má vedomosť, 
zároveň však upozornil, že niektoré rozhodnutia môžu byť urobené v čase, keď o nich nevie, preto by 
poslanci mali brať tieto informácie brať ako názor, ktorý nemusí korešpondovať so smerovaním 
úradu a mali by informácie hľadať iným spôsobom. 
 
 
Záver 
 
V závere predseda komisie investičných činností poďakoval všetkým členom komisie a hosťom za 
účasť.  
 
Ukončenie rokovania komisie:  17:20 hod. 
 
Bratislava, 05.12.2022 
 
                                                                                                  Mgr. Vladimír Weber 
                                                                                                      predseda komisie     
 
Zapísal:  Miloš Holán 
    tajomník komisie                                   


